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Bij brief van 30 oktober 2016, ingekomen op 31 oktober 2016, heeft u namens 

de GroenLinks fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Waren GS al voor donderdag 27 oktober jl. op de hoogte van de op 
handen zijnde verkoop van NXP aan Qualcomm? Zo ja, op welke wijze zijn GS 
over de aanstaande verkoop geïnformeerd? 
Antwoord: Nee, wij waren niet op de hoogte van de op handen zijnde verkoop 

van NXP, buiten de berichtgeving in de pers. NXP is een beursgenoteerd bedrijf 

en deelt - als gevolg van de strikte richtlijnen - vooraf geen bedrijfs- en 

beursgevoelige informatie.  

 

2. Hoe beoordelen GS de gevolgen van de overname van NXP voor de 
Brabantse economie? Hoe schatten GS de gevolgen in voor de hightech 
kennisinfrastructuur en de directe en indirecte werkgelegenheid in Brabant?  
Antwoord: De kracht van NXP is sterk verbonden aan de bestaande 

kennisinfrastructuur in Eindhoven. NXP is onderdeel van het ecosysteem in onze 

regio (onderwijs, ondernemers, overheden, talent etc.). Die verbondenheid met 

de regio maakt het waarschijnlijk dat het voor Qualcomm aantrekkelijk is de 

activiteiten hier te houden en uit te breiden.  

Dit sluit aan bij uitspraken in de pers door Guido Dierick, CEO NXP Nederland 

en lid van het NXP-bestuur. Zijn verwachting is dat er “een klein aantal functies” 

op het hoofdkantoor in Eindhoven gaat verdwijnen, omdat het hoofdkantoor van 

Qualcomm in San Diego zit. Voor Research & Development met het 

onderzoekscentrum in Eindhoven verwacht hij “weinig verandering” en voor de 

fabrieken in Nijmegen zal “niets veranderen” (zie Het Financieele Dagblad FD 

27 oktober 2016).  
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Wij volgen de ontwikkelingen nauwgezet en blijven ons inspannen om de 

binding van NXP, en nu ook met Qualcomm, met onze regio te versterken. Dit 

doen we in samenwerking met partijen als de Brabantse Ontwikkelings 

Maatschappij, Brainport Development, AutomotiveNL, Brainport Industries en de 

aanwezige onderwijs- en kennisinstellingen. 

 

3. De provincie investeert al langer in een hightech industrieel ecosysteem in de 
regio Eindhoven. Ook zet de provincie in op slimme mobiliteit. Wat betekent de 
overname van NXP volgens het College voor deze beleidsambities? Is er reden 
om de samenwerking met of betrokkenheid van NXP in het kader van deze 
beleidsambities aan te passen? Waarom wel/niet? 
De overname van NXP heeft geen invloed op onze beleidsambities. Dat 

betekent dat we (onverminderd) inzetten op het versterken van het provinciale 

hightech industrieel ecosysteem en inzetten op slimme mobiliteit.  

NXP is momenteel bijvoorbeeld partner in het programma Beter Benutten 

Brabant en lid van de Stuurgroep Netwerkprogramma BrabantStad. Vooralsnog 

is er geen reden om de samenwerking met of betrokkenheid van NXP aan te 

passen, omdat de overname door Qualcomm hier (vooralsnog) geen effect of 

invloed op heeft. 

 

4. Onlangs nog besloten GS om te investeren in Brainport Industries Campus, 
waarbij ook NXP is betrokken. Op welke manieren heeft de provincie in het 
verleden nog meer geïnvesteerd in faciliteiten waarvan ook NXP heeft 
geprofiteerd? Om welke bedragen ging het in voorkomende gevallen? 
De provincie heeft in het verleden niet geïnvesteerd in faciliteiten waarvan NXP 

(direct) heeft geprofiteerd. De provincie draagt wel bij aan mobiliteitsprojecten 

waarin ook NXP deelneemt. NXP is onderaannemer in drie consortia bij het 

Beter Benutten project Spookfiles A58.  
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5. Heeft de provincie, al dan niet via de BOM, ooit financiële steun aan NXP 
verleend? Zo ja, om wat voor type steun ging het dan en welke bedragen waren 
hiermee gemoeid? Zijn aan deze steun voorwaarden gesteld op het punt van 
behoud van kennis en werkgelegenheid, verkoop van bedrijfsonderdelen en/of 
beloningsbeleid? Waarom wel/niet? 
Nee, de provincie of BOM heeft op geen enkele wijze financiële steun aan NXP 

verleend. 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk ir. A.M. Burger 
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